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Zápis ze zasedání školské rady 

Datum: 29. 4. 2024 

Přítomné členky rady:  

Ing. Jana Bláhová 

Ing. Tereza Kovalská  

Mgr. Zuzana Levá

Mgr. Alexandra Tůmová 

RNDr. Libuše Vosátková

Ing. Ivana Rezková 

 

Hosté: Mgr. Petr Chochola (ředitel školy) 

 

Program jednání: 

1. Návrh programu jednání 

2. Seznámení se se závěry šetření ČŠI ve dnech 10. a 11. 4. 2024 

3. Uspořádání doplňovacích voleb do ŠR z řad pedagog. pracovníků 

4. Možná změna volebního řádu ŠR 

5. Různé 

Průběh jednání  

Ad. 1  

Předsedkyně rady přednesla úvodní slovo, seznámila členky s návrhem programu jednání. 
Navržený program byl schválen všemi přítomnými členkami. Nikdo neměl návrhy doplňující 
program jednání. 
 
Ad. 2 

Členky rady se seznámily se závěry šetření České školní inspekce, které proběhlo v základní 
škole ve dnech 10. a 11. dubna 2024, a to na základě podání stížnosti. Školská rada bere na 
vědomí, že v jednom bodě byla stížnost shledána jako důvodná, v dalších čtyřech jako 
nedůvodná.  
 
Ad. 3 
 
T. Kovalská informovala členky rady, že končí pracovní poměr na ZŠ k 31. 7. 2024, a tudíž zaniká 
její mandát jako členky rady volené z řad pedagogických pracovníků. Školská rada pověřila 
pana ředitele, aby uspořádal doplňovací volby do školské rady z řad pedagogických pracovníků 
základní školy.  
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Ad. 4 

Školská rada projednala, že v případě rozdělení školy na dva samostatné subjekty, tzn. 

základní školu a mateřskou školu, bude nutné požádat zřizovatele o změnu volebního řádu 

do školské rady.  

Ad. 5 

Paní Bláhová a paní Rezková otevřely diskuzi týkající se absence žáků zejména z důvodů 

reprezentace školy v různých soutěžích a vliv takto zameškaných hodin na jejich vzdělávání. 

Poukázaly zejména na obtížnost doplňování učiva (zápisů v sešitech) kvůli žákovské 

nespolupráci. Žádaly koordinaci ze stran učitelů, aby si žáci reprezentující školu mohli včas 

před testem (či jiným ověřováním znalostí) učivo a znalosti doplnit, tzn. aby reprezentace 

školy nepředstavovala pro tyto žáky znevýhodnění na jiných předmětech. Pan ředitel přislíbil, 

že tyto požadavky předá pedagogickým pracovníkům.  

 

Usnesení rady 

Školská rada se seznámila: 

• se závěry šetření České školní inspekce z 10. a 11. dubna 2024. 

Školská rada pověřuje:  

• P. Chocholu uspořádáním doplňovacích voleb do školské rady z řad pedagogických 

pracovníků základní školy. 

Školská rada bere na vědomí:  

• Případnou změnu ve volebním řádu školské rady v souvislosti s možným rozdělením 

školy na dva samostatné subjekty (ZŠ a MŠ). 

 
Zapsala: T. Kovalská 


